

CITIC Telecom International CPC Limited

中信國際電訊（信息技術）有限公司



中信國際電訊CPC
CITIC TELECOM CPC

20/F, Lincoln House, Taikoo Place, 979 King's Road,
Quarry Bay Hong Kong
Tel : (852) 2170 7101
Fax : (852) 2795 1262
Website : www.citictel-cpc.com
Email Address : info@citictel-cpc.com

香港鰂魚涌英皇道979號太古坊林肯大廈20樓
電話：(852) 2170 7101
傳真：(852) 2795 1262
網址：www.citictel-cpc.com
電子郵箱：info@citictel-cpc.com

Senior Management

Mr. Stephen Ho Chief Executive Officer

高層管理人員

何偉中 行政總裁

Business Activities

CITIC Telecom International CPC Limited ("CITIC Telecom CPC"), a wholly owned subsidiary of CITIC Telecom International Holdings Limited (SEHK: 1883), is a trusted Information and Communication Technology (ICT) solutions provider with multiple branches across Asia Pacific, and a preferred partner by multinational corporations and business enterprises.

CITIC Telecom CPC delivers a range of innovative services, including: TrueCONNECT™ - an advanced MPLS VPN service which employs state-of-the-art fully meshed network, TrustCSI™ - an integrated suite of information security solutions, DataHouse - converged cloud solution and global unified management data center solutions, and SmartCLOUD™ - smarter, better and high performance cloud computing solutions which complement the company's managed network, managed security, and managed cloud data center solutions.

As further testament to its commitment in providing premium quality services in the Asia Pacific region, the company became the first VPN service provider in Hong Kong to achieve all four ICT related certifications in ISO 9001 - Quality Management System, ISO 27001 - Information Security Management System, ISO 20000 - Information Technology Service Management System, and ISO 14001 - Environmental Management System.

Learn more at www.citictel-cpc.com.

Parent Company

Company Name : CITIC Telecom International Holdings Limited
Location : Hong Kong

業務概況

中信國際電訊(信息技術)有限公司(「中信國際電訊CPC」)是中信國際電訊集團有限公司的全資附屬公司(香港交易所股份代號：1883)，在亞太區設有多個辦事處，是跨國企業及商業夥伴最可信賴的資訊及通訊科技解決方案的合作伙伴。

中信國際電訊CPC提供一系列創新的產品及服務，包括透過專業及嚴謹管理全連接的優化分佈網絡，以MPLS(多協議標籤交換)技術為基礎的VPN服務 — TrueCONNECT™；綜合資訊安全服務套件 — TrustCSI™；融合雲端解決方案及全球統一數據中心管理解決方案 — DataHOUSE；以及創新智慧、靈活高效，能與公司的網絡管理、安全管理及雲端數據中心管理解決方案互相融合的雲端運算解決方案 — SmartCLOUD™。公司將繼續致力提供全面創新的通訊產品、安全方案及管理服務，為您的企業作最強的后盾。

中信國際電訊CPC旨在為客戶提供優質的服務和高水準產品。作為亞太區卓越的信息技術解決方案供應商，公司為香港首個VPN服務供應商同時榮獲四項ISO認證：ISO 9001質量管理標準認證、ISO 27001資訊安全管理系統認證、ISO 20000信息技術服務管理體系認證，以及ISO 14001環境管理體系認證。

請瀏覽www.citictel-cpc.com獲取更多資訊。

母公司

公司名稱： 中信國際電訊集團有限公司
地區： 香港